

English	Translation
<p>Hello and welcome[170kB:MP3] to my multimedia gallery/library based in London, England, with 20,279 exhibits from 10K carbon resistor strips to Zimbabwe Victoria Falls the Zambezi River on Zambia border waterfall spray!</p>	<p>您好, 欢迎[170kB:MP3] 来到我的多媒体画廊/图书馆, 它们位于英国伦敦, 拥有 20,279 件展品, 从 10K 碳质电阻器条到位于津巴布韦和赞比亚边界赞比西河上水花飞溅的维多利亚瀑布!</p>
<p>The Gallery is a collection of original stock photography, clip-art, sounds and video clips, for use in Web design, your PC's screen wallpaper, etc. Gallery content has been used on many Web sites, but also on book covers, TV caption cards, music videos, and in newspapers, leaflets and school projects to list but a few! Download for your free personal and commercial use, though please read the terms and conditions.</p>	<p>本画廊还收集了原创的摄影图库、拼贴作品、声音及录像剪辑, 用于网站设计、个人 PC 屏幕壁纸等用途。画廊内容已被用于多家网站, 也被用于书籍封面、电视节目字幕卡、音乐电视和报纸、宣传册页及学校项目中, 还有很多别的应用! 请下载并免费用于私人及商业用途, 但务必阅读条款与条件。</p>
<p>Add this site to your IE favourites...</p>	<p>将此网站加入 IE 收藏夹...</p>
<p><i>Most photos are taken by amateurs, but a little cropping and editing could lead to interesting results.</i></p>	<p><i>大部分照片出自业余爱好者之手, 但稍加剪裁编辑, 您就能够制做出有趣的效果。</i></p>
<p>Robin Good, MasterNewMedia.org, April 2005</p>	<p>Robin Good, MasterNewMedia.org, 2005 年 4 月</p>
<p>Art (313) Brain Scan (9) Buildings and Human Constructions (319) Cactus Flowers (6) Calibration (58) Demolition and Construction (171) Electronics (185) Flowers (556) Food and Drink (804) Hot-off-the-Spool (49)</p>	<p>艺术 (313) 大脑扫描 (9) 建筑物与人类建筑 (319) 仙人掌花 (6) 刻度定位 (58) 破坏及构建 (171) 电子器件 (185) 花卉 (556)</p>

Leaves and Greenery (393) Light (340) London Olympic Games 2012 (19) Mathematics (81) Mechanoids (634) Medicine (356) Memes (67) Montage and Collage (15) Music (84) Office Motes (92) Pasta Psycho (20) Recreation and Sport (540) Tall Ships (347) Textures and Surfaces (431) Toilets (131) Travel and Transport	食品及饮料 (804) 未分类项 (49) 树叶与植物 (393) 光 (340) 2012 年伦敦奥运会 (19) 数学 (81) 机械 (634) 医药 (356) Memes (67) 蒙太奇和抽象拼贴 (15) 音乐 (84) 办公室用品 (92) 意大利通心粉 (20) 运动娱乐 (540) 高桅横帆船 (347) 质地与表面 (431) 卫生间 (131) 旅游交通
Or browse the 虚拟图片集 or 搜索 .	或浏览 虚拟图片集 或 搜索 。
News	新闻
We have new AsiaPac mirrors in Australia (Sydney) , India (Mumbai/Bombay) and China (北京/Beijing) .	我们在 澳大利亚 (悉尼) 、 印度 (孟买) 和 中国 (北京) 设立了新的亚太镜像网站。
There is the beginning of a new smlpx.mobi site for small pictures for mobile devices. This should be usable on most modern desktop browsers too.	我们开始为用于移动设备的小型图片开设了新的 smlpx.mobi 站点，大部分现代桌面浏览器都能够使用它。

<p>On 20060923 we passed the 20,000-exhibit mark! Many thanks to all the Gallery's generous contributors: long may your flashes fire on full power. B^></p>	<p>2006年9月23日，我们的展品突破20,000件大关！非常感谢所有为画廊做出贡献的人：祝你们的摄影事业长盛不衰。B^></p>
<p>There is a preview of a 3D walkthrough of the Gallery. You will need a fairly powerful/modern machine to run it, eg Windows XP, 1GB+ RAM, 1GHz+ CPU. This 3D viewer uses Java Web Start and requires Java 1.5. Mail me your thoughts.</p>	<p>能够对画廊进行3D 漫游预览。为做到这一点，您需要一台足够强大/现代的机器，配置如Windows XP、1GB+RAM、1GHz+CPU。此3D浏览器使用Java Web Start，要求系统支持Java 1.5。将您的想法写信告诉我。</p>
<p>Background</p>	<p>背景资料</p>
<p>There are two main reasons for exhibits appearing in this gallery; either as a matter of record (if you want a picture of the Pyramids, you'll find one, though I don't promise you the most beautiful one ever taken!), or because they are appealing (eg a pretty or interesting picture, in someone's eyes).</p> <p>If you find mistakes in the names or other details of items in the Gallery, please let me know; I aim to be accurate!</p>	<p>本画廊选择展品，主要出于两个原因：第一，档案记录（如果您在找金字塔的图片，就能在本画廊找到，但是我不保证本画廊收录的是最美的金字塔图片！）；第二，吸引别人（比如在某些人眼里漂亮或有趣的图片）。</p> <p>如果您发现画廊收录内容的名字或其他方面的错误，请告诉我。我要做到内容精确！</p>
<p>Coda</p>	<p>结束语</p>
<p>You might also like to visit the following sites or organisations: the beautifully-formed Alan Shaw Photography site by my good friend whose name I leave for you to guess, Cepolina Photo, BlueVertigo, PowerBacks for (free) PowerPoint™ backgrounds/templates/etc, Photos For Free, Aah! London! which shows a random selection of images from London (England), Nature Photo Index, the much-better-than-it-sounds morgueFile of free images, the UK-based Freelimages.co.uk, the Community-Indexed Photo Archive of free public-domain images, The Free Site for all the free resources the Web has to offer, CoolText for making logos, The Clip Art Collection, and ZettWeb's Grab-A-</p>	<p>您或许也想访问下列站点或机构：制作精美的Alan Shaw 摄影网站，创建人是我的好朋友，您应该能猜到他的名字吧；免费提供PowerPoint™ 背景/模板等的Cepolina 照片、BlueVertigo、PowerBacks网站；免费图片和啊！伦敦！包含随机挑选的关于伦敦（英国）的图片；自然图片索引；名字可怕但实际上很好的免费图片网站太平间档案；位于英国的Freelimages.co.uk；免费提供公共域图片的社区索引图片档案；囊括所有免费网络资源的免费网站；用于制作标识的CoolText；拼贴集锦以及 ZettWeb 的 Grab-A-Picture。还有免费英国资料、image*after，供商业和私人用途的</p>

<p>Picture. Also see Free UK Stuff, image*after a collection of images free for commercial and personal use, FreeFoto's very good free photographs for private non-commercial use.</p>	<p>免费图片集锦; FreeFoto's 是一家出色的免费摄影网站, 供非商业性私人用途。</p>
<p>The Gallery code itself is also available, which you may find useful as a source of code snippets; see the javadoc which links to annotated source too. Here you will find solutions to common problems such as concurrency control, building image thumbnails, etc, etc, etc!</p>	<p>画廊编码本身也可以作为源代码片断供您使用, 参见与注释源链接的 javadoc。您在这里还能找到一些常见问题的解决方法, 比如并发控制、生成图片缩略图等等等等!</p>
	
<p>Damon Mail me...</p>	<p>Damon 写信给我...</p>
<p>These pages follow a style guide to try to ensure that they load quickly and reliably on as many setups as possible.</p>	<p>这些页面使用一种风格指导, 以保证能快速可靠地加载到尽可能多的初始化设备上。</p>
<p>Please read our privacy policy.</p>	<p>请阅读我们的隐私政策。</p>
<p>Site copyright (c) Damon Hart-Davis 1997-2006; exhibit content copyright of specified creator; see terms and conditions for use. Site sponsored by ExNet. Powered by Java[™].</p>	<p>网站版权所有(c)Damon Hart-Davis 1997-2006; 展品内容版权归列出的创作者所有; 参见使用条款和条件。网站由 ExNet 赞助, 由 Java[™] 提供技术支持。</p>